
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2010–11–16

Protokoll styrelsemöte S30 2010–11–16

Närvaro: Sofia Mattsson Ordförande
Daniel Perván Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Anders Eriksson Cafémästare
Mazdak Farzone Sexmästare
Mikael Rudner Industrimästare
Albin Rosberg SRD-ordförande
Sofie Eliasson Øverphøs
Miriam Friberg Informationsansvarig på TLTH
Olov Petrén Revisor
Robin Ljungström
Philip Holgersson
Gustav Sällberg

§1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat, 12.09.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera:
Miriam Friberg, Informationsansvarig på TLTH.
Gustav Sällberg
Philip Holgersson
Robin Ljungström

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Föregående
mötesprotokoll

Inga föregående mötesprotokoll fanns att godkännas.

§6 Information från
Kåren

Kåren hade fullmäktigeval igår och de är nu ännu finare, ännu
feminimare och ännu blondare.
Det var sektionskamp i helgen och det har varit Arkad.

§7 Beslutsuppföljning Styrelsen beslöt att bordlägga punkten om Skyltning till iDét till
S32.
Styrelsen beslöt att bordlägga punkten om Utlåningspolicy till
S31.
Styrelsen beslöt att bordlägga punkten om Inköp av kyl och frys
till S32
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Uppföljning köksregler

Sofia meddelar att det har skickats ut nya mail och att allt borde
vara klart.
Styrelsen beslöt att stryka punkten om Uppföljning köksregler.

LiTH-märken

Mikael R. berättar att han har fått svar från LiTH och att de kan
tänka sig att skicka ned dem gratis. I utbyte ska vi sälja dem för
samma pris som de skulle göra och sedan skicka tillbaka det som
blir osålt tillsammans med intäkterna.
Styrelsen beslöt att stryka punkten om LiTH-märken.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
18 Sofia M. Policydokument S10 2009 S31 2010
3 CC, Sofia Skyltning till iDét S17 2010 S32 2010
4 KM, SexM Uppd. utlåningspolicy S18 2010 S31 2010
7 Anders E. Uppd. Bordershop S20 2010 S32 2010
8 Anders E. Inköp av kyl och frys S22 2010 S32 2010

13 Daniel P. Spam i maillådan S25 2010 S31 2010
15 Daniel P. Julkort S29 2010 S31 2010
16 Fredrik A. Julmys lunch S29 2010 S31 2010
17 Anders E. Fredrik A. Julmys kväll S29 2010 S31 2010

§8 Utskottsrapporter Fredrik A.
Har lånat pengar till Carl C. W.

Sofie E.
Har haft utskottsmöte.

Albin R.
Har pratat med matematikinstutitionens studierektor. De
ska prata med fysiks studierektor nästa gång.

Mazdak F.
Ekonomin är klar.

Daniel P.
Har skickat en massa mail till folk om olika saker.

Mikael R.
Har varit på Arkad och fått kontakt med många företag,
varav ett par har mailat och varit intresserade av sektionen.
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§9 Ekonomisk status Fredrik A. meddelar att Utedischot är färdigt; de ska bara ha sin
tackfest. Totalt har Utedischot tjänat ihop 24 000 kr, dock före
tackfest. Dock har de pratat om att de vill ha mer pengar (upp
till 10 000 kr) till tackfesten.

§10 Val av funktionär Styrelsen beslöt att välja följande personer till funktionär inom
Sexmästeriet: Hampus Mauritzon (ada10hma)
Christian Frid (ada10cfr)
Alexander Kjellgren (ada10akj)
Charlotte Leifland (adi10cle)
Rebecka Alves-Martins (adi10ral)
Filip Jägerud (ada10fja)

§11 Datum för julmys Styrelsen beslöt att hålla i sektionens julmys under lunchen den
1 december och sektionsstyrelserna kommer vara på kvällen sam-
ma dag.

§12 VB-facken Nora Ekdahl har kontaktat styrelsen och frågat ifall sektionen
vill ha kvar VB-facken, och ifall de används. Styrelsen är ganska
eniga om att VB-facken aldrig någonsin används och bör därför
sprängas. Sofia har föreslagit att man istället skulle kunna byta
ut dem mot låsbara skåp som studenter kan låna.

§13 Meddelanden Sofia M.
Upplyser om att Edekvata kommer att vara stängt för sane-
ring året ut.

Mikael R.
Berättar att normalt brukar sanering ta ett helt år att sanera.
Mikael kommer även med förslaget att E-sektionen skulle
kunna flytta sin Mackbar till iDét mot hyra.

Sofie E.
Påpekar att vi antagligen inte kan enligt lag driva Mackba-
ren i iDét då vi saknar omklädningsrum.

Albin R.
Berättar att en del skolor har fått jättemycket problem med
CSN. Det diskuteras nu vad LTH ska göra angående detta.

Miriam F.
Berättar att de olika teknologkårerna i Sverige har tänkt gå
ihop och anordna ett event mot CSN angående detta.

Anders E.
Berättar att det säljs massor av toasts.

Sofia M.
Påminner om att det är sektionsmöte ikväll.
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§14 Övrigt Mackbaren

Det diskuteras ifall vi ska låta E-sektionen tillfälligt flytta Mack-
baren till iDét om de skulle fråga om det.
Mikael R. tycker att om det går enligt lag så ska vi låta dem göra
det mot hyra.
Fredrik A. påpekar att Mackbaren inte bara påverkar Elektro, ut-
an även andra studenter har nu inte längre möjlighet att köpa
fika under rasterna då vårt egna kafé bara har öppet under lun-
cherna.
Mikael R. upplyser också om att det skulle vara väldigt mycket
goodwill att låta dem göra det. Han påpekar också att det inte är
bra för någon i E-huset om folk migrar över till exempelvis Mat-
tehuset som också säljer mat.
Sofie E. tar upp att vi redan har haft problem med hälsovårds-
nämnden angående spring i köket och att detta skulle kunna ska-
pa ännu mer problem för oss.

Styrelsen beslöt att inte tillåta Elektro att tillfälligt flytta Mack-
baren till iDét mot hyra ifall de skulle fråga.
Mikael R. reserverar sig mot beslutet.

§15 OFMA Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet avslutat 12.53.

Vid protokollet

Daniek Perván
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Justeras

Sofia Mattsson
Ordförande
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